
PROCES-VERBAL 

 

        Incheiat azi 29.10.2014, orele 13,00, cu ocazia sedintei extraordinare pe luna 

octombrie, conform convocatorului inregistrat la nr. 3869/16.10.2014. 

        La sedinta sunt prezenti 10 consilieri din totalul de 11, dl. Sandulescu Aurel, lipsind 

motivat. 

        D-na jurist intreaba daca mai sunt obiectiuni la procesul-verbal al sedintei 

anterioare. 

        Se prezinta de catre d-na presedinte Marica Iustina Nicoleta, ordinea de zi, care 

este aprobata cu 10 voturi ~pentru~. 

        Se citeste referatul de catre d-na contabil . 

        Se inscrie la cuvant d-l viceprimar: sunt de acord cu contul de executie, noi nu 

putem nici sa punem, nici sa luam.D-na contabil ne-a informat ,cu privire la modul cum 

s-au cheltuit banii. Cel putin, in legislatura asta s-a intrat in normalitate, in sensul ca de 

data asta consiliul local a fost informat de fiecare ban cheltuit. 

      Dl. Popa: cand auzi in fuga, citindu-se aceste cifre, mai putin le intelegi, insa avand 

in fata acest document se poate trage concluzia ca toate sursele si nevoile financiare 

duc la faptul ca, la sfarsitul trimestrului exista excedent.  

      Stau si ma gandesc, la ambitiile pe care ni le-am propus, referitor la drumul de la 

Ibanesti, Miesti…aceasta investitie este prinsa in bugetul local. 

      Dl. Primar: oamenii vor sa continuam drumul, pe drumul de exploatare, peste izlaz.        

Eventual o sa fie nevoie sa luam o hotarare pentru rectificare de buget.Dar vreau sa va 

spun ca suntem in pericol sa dam 1 miliard opt sute de milioane inapoi la AFM pentru 

parcuri. 

       Dl. Popa: noi am fost dezinformati! A venit fostul primar si ne-a spus ca o sa ne 

vina bani de la UE pentru parcuri, fara sa ne spuna de acea cofinantare de 5%, care a 

ajuns la 51%. 

       Dl. Primar: la 100% . 

       Dl. Popa: trebuie sa fim foarte atenti! Prima pedeapsa este ca, o sa fim decapitati, 

de cetateni.Pracurile au fost facute asa cum au fost facute, trebuiau filmate cand au fost 

luate in primire. 

     Dl. Niti: nu a fost facuta receptia la ele. 



     Dl. Primar: nu exista posibilitatea sa le intretinem. 

     D-na Marica: se deviaza de la ordinea de zi, se vorbeste mult de mandatul trecut. 

Haideti sa vedem ce face consiliul local actual, nu cel din mandatul trecut. 

     Dl. Primar: eu, doar am adus la cunostinta consiliului local. 

     D-na Marica: eu cred ca undeva, scrie si de intretinerea acestor parcuri. 

     Dl. Popa: nimic nu ramane nepedepsit, nu ati vazut la televizor si sper ca, consiliul 

local sa nu fie vreodata implicat in astfel de lucruri. 

     Dl. Viceprimar: s-ar putea sa se lase cu urmari parcurile, e vorba de 8-9 miliarde de 

lei. 

      Dl. Nicolescu: imi aduc aminte ca parcurile ar costa in jur de 4 miliarde de la noi si 5 

miliarde de la mediu, iar lucrarile vor fi efectuate doar din banii de la AFM, adica doar 5 

miliarde lei. In ideea asta am si votat. 

      Dl. Popa: nu ar fi atat de mare problema, daca parcurile ar fi viabile. 

      Dl. Viceprimar: nicio comuna pana la Slatina nu a facut parcuri, a fost ceva cu asta. 

      D-na presedinte supune la vot proiectul de hotarare, care este aprobat cu 10 voturi 

~pentru~. 

      Se declara inchise lucrarile sedintei. 

     

   

      

      Presedinte sedinta,                                                    Consilier Juridic, 

  MARICA Iustina –Nicoleta                                          NITI Elena -Madalina 

 

 

 


